
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 16.2.2022 – Klatovy
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

VV   schvaluje  

33/22. Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou - 15 hlasů pro.
34/22. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH:

p. Josef Noha a pí. Marie Kořínková, DiS. - 15 hlasů pro.
35/22. Program dnešního jednání - 15 hlasů pro.
36/22. Návrh na vyznamenání - 15 hlasů pro.
37/22. Návrh na usnesení - 15 hlasů pro.

VV   ukládá  

02/22. Vedoucím OR zaslat na OSH zprávu do zpravodaje během 1. týdne v březnu 2022.

VV   bere   na vědomí  

65/22. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl p. starosta Jaroslav Šimáček. 
66/22. Seznámení s čerpáním rozpočtu za rok 2021, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek. 
67/22. Informaci p. Josefa Nohy vedoucího ORR k soutěžím PHL v roce 2022. 
68/22. Informaci p. Bohumíra Bucifala, DiS. vedoucího ORM k soutěžím v roce 2022. 
69/22. Informaci p. starosty OSH Jaroslava  Šimáčka a předsedy OKRR p. Václava Laška o sborech, 

které nemají ještě zaplacené členské příspěvky na rok 2022.
70/22. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka týkající se odevzdávání a vyplňování dokladů na 

OSH.
71/22. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka o proběhnutých VH v jednotlivých sborech a 

okrscích.
72/22. Informaci předsedy OKRR p. Václava Laška o proběhnuté inventuře.
73/22. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka o zrušení Okresního hasičského plesu.
74/22. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka o plánu pořádání společného zasedání – Hotel 

Rozvoj – 29.3.2022.
75/22. Společné zasedání povede p. Josef Noha vedoucí ORR.
76/22. Návrh na předávání ocenění jen těm sborům, které včas oznámí termíny konání oslav či výročí 

sboru na OSH.
77/22. Informaci vedoucího – ORM p. Bohumíra Bucifala, DiS., ORŽ pí. Marie Kořínkové, DiS., ORR p.

Josefa Nohy, ORP pí. Ing. Ivany Truskové a předsedy OKRR p. Václava Laška.
78/22. Informaci p. Jaroslava Šimáčka starosty OSH ohledně neplacení příspěvků na zasloužilé hasiče. 
78/22. Příspěvky do diskuse p. Jaroslava Šimáčka, p. Františka Dleska, p. Alberta Jíry, sl. Bc. Petry 

Pylové, DiS, p. Jaroslava Kopelenta a p. Milana Klečky.

Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno
- 15 přítomných členů VV bylo pro.

Účast na zasedání - 15 přítomných, 4 členové VV se omluvili 

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..…. ………….……………………...
Marie Kořínková, DiS.     Josef Noha

Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP V Klatovech dne 16.2.2022



Z Á P I S

z 5. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného
dne 16.2.2022 v Klatovech.

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Jednání zahájil p. starosta OSH Jaroslav Šimáček, všechny přítomné přivítal. Přivítal také pp. Dleska,
Veitha,  Jíru,  Laška  a  vedoucího  AZH  p.  Drhu.  Dále  seznámil  s  programem,  který  byl  všemi  hlasy
schválen bez připomínek. Poblahopřál p. Jiřímu Uldrychovi k 50. narozeninám a k svátku poblahopřál p.
Jiřině Janečkové.  

Zapisovatelem byla  zvolena  Ing.  Ivana  Trusková,  Josef  Noha a  Marie  Kořínková,  DiS.  zvoleni  jako
ověřovatele zápisu. P. starosta OSH Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV.

Dále byly vyhodnoceny Valné hromady sborů a okrsků. P. starosta OSH Jaroslav Šimáček seznámil s
některými VH, které se uskutečnily a kterých se zúčastnil, některé sbory VH nepořádaly z obav z šíření
onemocnění COVID 19. K tématu přispěl pan Václav Lašek s tím, že ohledně navyšování členských
příspěvků zřejmě nebude velký problém.

Následně  p.  starosta  OSH  Jaroslav  Šimáček  upozornil  na  uvedení  termínů  odevzdání  dokladů  ve
Zpravodaji,  který byl  do každého okrsku předán při  společném zasedání.  Některé sbory bohužel toto
nerespektovaly.  Doklady neodevzdalo 15 sborů. Dále vysvětloval  registrační  listy  sportovních oddílů,
které dělají  některým sborům problém. Soutěžící  za SDH jsou zařazeni jako sportovci.  Promluvil i  o
špatném vyplňování ostatních odevzdávaných dokladů. Zodpovědnost za toto ponesou starostové okrsků. 

Dále seznámil předseda OKRR p. Václav Lašek s čerpáním rozpočtu za rok 2021- plánovaný příjem 1
167600 a skutečný byl  951 816.  Došlo  tedy k propadu cca 200 tisíc.  Skutečné výdaje byly 824 000.
Výdaje byly nižší, např. se nekonaly okrskové soutěže cca 60 tis. ušetřeno, ušetřené nájemné cca 60 tis.
Kdyby se ovšem všechno konalo a za vše by byly peníze vydány, rozpočet by byl čerpán do mínusu.
Přebytek z rozpočtu cca 127 tisíc.  Doplnil  p.  starosta OSH Jaroslav Šimáček o některých finančních
výdajích okresu – aparatura, nový nábytek.

Inventura majetku proběhla v pořádku, seznámil s ní předseda OKRR p. Václav Lašek. Došlo k přebrání
uskladněného materiálu v garáži a k vyřazení některého již nepotřebného majetku. Některý materiál bude
možné odprodat do sborů za mírný poplatek. 

P. starosta OSH Jaroslav Šimáček seznámil se zrušením Okresního hasičského plesu, který byl zrušen
kvůli špatné covidové situaci.  Toto rozhodnutí  bylo uskutečněno v úzkém kruhu vedení OSH. Ples je
znovu domluven na příští rok ohledně místa i ohledně kapely.

Další informací p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka bylo konání společného zasedání 29.3.2022 v Hotelu
Rozvoj,  čas  začátku  16:30,  pozvání  obdrží  p.  Josef  Černý  –  starosta  KSH,  paní  Ing.  Yveta  Beneš
Korunková – ředitelka HVP a.s. pobočka Plzeň, plk. Ing. Aleš Bucifal – ředitel územního odboru Klatovy
HZS Plzeňského kraje.  Jednání povede vedoucí ORR p. Josef Noha. Každý vedoucí odborné rady si
připraví  zprávu  na  zasedání  a  do  zpravodaje  (do  1.  týdne  v březnu).  Bude  vydán  nový  zpravodaj.
Ozvučení  při  společném  zasedání  bude  použito  vlastní.  Pozvánky  dle  předchozích  jednání  budou
rozeslány elektronicky. Jednání se uskuteční bez občerstvení. 

Oslavy sborů je nutné řešit ohledně ocenění více dopředu. Na tuto skutečnost upozornil p. starosta OSH
Jaroslav Šimáček.  Bylo navrženo nepředávat ocenění sborům, které nezašlou oznámení o termínu konání
na oslavy či výročí sboru. Tyto termíny je nutné uvést i do hlášení o činnosti. Aby OSH veškerá ocenění
mohla zajistit, je nutné, oznamovat s dostatečným předstihem.

p. Bohumír Bucifal, DiS. – vedoucí ORM – zatím řešili krajský plamen a zimní sraz, který byl zrušen.
Plánují jednodenní školení vedoucích mládeže 24.3.2022 v 16:30 v Janovicích nad Úhlavou na SDH. Na



21.5.2022 plánuje ORM Plamen okresu Klatovy v Rabí. Nejvíce činnosti ORM teď má ohledně plánování
a zabezpečování krajské soutěže Plamen.

p.  Josef  Noha  –  vedoucí  ORR  –  již  také  proběhlo  zasedání  se  zástupci  pořadatelů  PHL,  byly
projednávány některé úpravy  v pravidlech.  Nedošlo  k velkým úpravám,  především byly  doplněny do
pravidel všechny již dříve schválené dodatky. Byli povoleni 2 hostující soutěžící. V letošním roce bylo
povoleno pořádání i požárního sportu. Termíny soutěží PHL budou uskutečněny dle rozpisu na stránkách
OSH. 4.6.2022 na Rabí vyřazovací kolo žen a okresní soutěž v požárním sportu, obvodová kola 18.6. –
místo  bude upřesněno,  Okresní  kolo muži  a  ženy 25.6.2022 Bystřice,  25.6.  krajské  kolo v požárním
sportu Domažlice, krajské kolo hry Plamen 11. a 12. června – Klatovy. Termíny na školení rozhodčích
budou teprve stanoveny. 

pí. Marie Kořínková, DiS. – vedoucí ORŽ – se odkázala na informace od vedoucího ORR. 

pí. Ivana Trusková – vedoucí ORP – promluvila o plánovaných seminářích pro preventisty a zkouškách
pro získání odbornosti Preventista II a III. stupně. 

Vedoucí AZH p. Václav Drha – plánují na 21.4.2022 okresní setkání AZH v Hotelu Rozvoj, 25.8.2022
výlet  do okolí  Mariánských  Lázní.  Nejbližší  setkání  budou mít  9.3.2022.  Pan starosta  OSH Jaroslav
Šimáček doplnil o informaci, kde poprosil o placení příspěvků za členy AZH – 100 Kč na člena. Sbory
často nedodržují. 

P. Václav Lašek promluvil  o zasedání OKRR a proběhnutých kontrolních a revizních úkonech, které
probíhaly hodně elektronicky, kontroly pokladen proběhly a jsou v pořádku.

V bodě různé – starosta OSH Jaroslav Šimáček seznámil s následujícím:
- Ing. Jan Aulický rezignoval na svou funkci – ředitele kanceláře SH ČMS
- předávání informací ze starostů okrsků na jednotlivé sbory je velmi důležité
- poprosil o dodržování otevírací doby kanceláře OSH Klatovy a upozornil, že jiný termín je možné

vykomunikovat telefonicky
- bohužel  nedošlo k domluvě na spolupráci  s kandidátkou na výpomoc do kanceláře  OSH paní

Kotlanovou ohledně financí za provedenou práci
- na výpomoci dále bude spolupracovat slečna Petra Denková, která pracuje za 100 Kč/hodinu –

bude nutné navýšit její hodinovou mzdu. 
- ohledně internetu – zřízení  vzdáleného přístupu – poskytovatelem bude Investtel  s.r.o.  – nová

smlouva a příznivější cena
- členské příspěvky 15 sborů nebyly zaplaceny
- tablo fotografií  zatím bylo řešené s panem Jiříkem a vyrábí se.
- dotace z Plzeňského kraje – předběžně jsou dotace schváleny, neví se v jaké výši
- byl odeslán dopis od starostky SH ČMS pí. Němečkové pí. Kodýdkové z Tedražic
- informace z HVP a.s. bude uvedena ve zpravodaji
- poprosil o dostatek rozhodčích ohledně všech pořádaných soutěží na okrese Klatovy

Do  diskuse  se  přihlásil  p.  František  Dlesk  a  vznesl  návrh  ohledně  navrhování  ocenění  některých
funkcionářům, kterým jejich sbory nenavrhnou ocenění - pan starosta OSH Jaroslav Šimáček odpověděl,
že OSH nebude suplovat práci sboru. 

Albert  Jíra  vedoucí  OROO  pozval  na  valnou  hromadu  v Břežanech,  sbor  má  výročí,  existuje  zde
předpoklad, že by možná mohli pořádat  některou z okresních oslav. Doplnil, že by to bylo asi na sv.
Annu. Pozval především pana starostu OSH Jaroslava Šimáčka, aby byla vyvolaná diskuse. 

Josef Veith náměstek starosty KSH poprosil pana starostu OSH Jaroslava Šimáčka, zda by se mohl na
ústředí  zeptat,  jak se dělal  výběr na nositele  záslužného řádu.  Toto doplnil  p.  starosta  OSH Jaroslav
Šimáček s tím, že došlo k výběru nejspíš jen těch funkcionářů pracujících v ústředí. Úplně ale není jasné,



jak došlo k výběru a proč nebyl vybrán za nás navržený p.  Václav Drha.  Toto doplnil  p.  Albert  Jíra
vedoucí OROO o dotaz ohledně práva výběru jen některých navržených kandidátů. 

sl. Bc. Petra Pytlová, DiS se dotázala, zda se počítá i v letošním roce s příspěvky na poháry na okrskové
soutěže – 2000 Kč – tento příspěvek zůstává.

p. Jaroslav Kopelent upozornil, že pokud by byl problém s místem pro různá školení, lze se domluvit
v sále v Hlavňovicích. Doplnil jej náměstek starosty OSH p. Milan Klečka, že je možné pořádat školení
v restauraci u Zachů v Horažďovicích. 

Nikdo další se nehlásil do diskuse. Pan starosta ukončil jednání. Závěrem poděkoval za práci a ocenil
kolektivní činnost. 

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..…. ………….……………………...
Marie Kořínková, DiS.  Josef Noha

Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP                             V Klatovech 16.2.2022


